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Ordre del dia

● 16:30 – Primera convocatòria i acreditació de persones delegades.

● 17:00 – Segona convocatòria i constitució de la taula. Aprovació de l’ordre del dia de

la 58a AGE

Es durà a terme la primera votació. (BLOC 1)

● 17:10 – Presentació i aprovació, si escau, de l'Acta de la 58a AGO.

● 17:15 – Presentació i aprovació, si s’escau, de la Regulació de l’alliberament.

● 17:20 – Presentació i aprovació, si s’escau, del Pla Estratègic 2023-2027.

● 17:25 – Presentació i aprovació, si escau, dels preus privats comunicats del CRAJ

Es durà a terme el segon bloc de votacions. (BLOC 2)

● 17:35 - Presentació de l’estat del Secretariat i els seus relleus

● 17:40 – Presentació i ratificació, si escau, de la nova Gerència

Es durà a terme la ratificació de la Gerència. (BLOC 3)

● 17:50 – Presentació i votació de Resolucions

Es duran a terme les votacions de les resolucions. (BLOC 4)

● 18:20 – Torn obert de paraules i comiat.

● 18:30 – Inici de la Trobada d’Entitats

2



16.30 h. Primera convocatòria i acreditació de delegades

El moderador va demanant a les entitats que vagin prenent lloc i que abans d’intervenir

s’identifiquin amb nom, pronom i entitat a la qual pertanyen per facilitar la pressa de l’acta i la

convivència de tothom.

17.00 h. Segona convocatòria i constitució de la taula

Presidència: Alba Legide

Us volem donar la benvinguda en aquesta AGE i Trobada d’Entitats i agrair-vos ser aquí un

divendres a la tarda després de tota la setmana. Abans de res, m’agradaria presentar-vos als

components de la Taula:

● Pol de la Torre, Vicepresident i Moderador de l'AGE

● Marta Amigó, Secretària del Secretariat

Moderador/a: Explica el funcionament del dia:

● Horaris:

○ Des d'ara fins a les 18:00h aproximadament, se celebrarà l'AGE, amb la idea que

sigui bastant executiva per donar temps de qualitat a l’espai de la Trobada

d’Entitats.

○ A les 18:15h començarem la Trobada d’Entitats acompanyades de berenar i el

funcionament de la qual explicarem més endavant.

● Primerament, les entitats que no han portat el document d’acreditació, intenteu enviar-ho

durant la tarda o la setmana pròxima.

● Demanem no sortir de la sala durant tota l'assemblea si no és imprescindible. En el cas

que hàgiu de sortir, agrairem que li digueu a la persona de l'entrada què heu fet amb el

vostre vot: si el té un altre membre de l'entitat, o si el perdeu. Si la persona que marxa té el

vot, l'ha d'entregar a la sortida.
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● Demanem MOLT RIGOR pel que fa a les votacions. Recordem que cada entitat té un sol

vot, i que no es pot sortir de la sala durant la votació ni uns minuts abans ni després.

● A les carpetes no hi trobareu tota la documentació de l'AGE que se sotmetrà a votació,

llevat que ens ho hàgiu sol·licitat. Tenim una còpia de tota la documentació impresa en

cas que algú necessiti revisar algun document. De totes maneres, està a la vostra

disposició a la pàgina web de l’AGE en format digital.

● A dins la carpeta hi ha:

○ L'Ordre del Dia.

○ Un document amb QR que enllacen a les resolucions

○ Una còpia de totes les esmenes presentades.

○ Tots els vots i allò relacionat amb les votacions

● Com és habitual, veureu que us proposem fer ALGUNES de les votacions en bloc, tant les

que es fan a mà alçada com les que es fan de manera secreta. És a dir que durem a terme

els punts, presentarem la documentació i obrirem torns de paraula a cada apartat, però

les votacions es faran totes alhora tal com teniu marcat a l'ordre del dia en cursiva.

● Quant a la naturalesa de les mateixes votacions, la documentació i les referents a

Gerència es prendran per majoria simple dels vots de les entitats assistents, el que vol dir

que les candidatures, han d'obtenir més vots a favor que en contra.

● En canvi, les votacions referents a la resta d'acords (mocions i resolucions presentades)

es prendran per majoria absoluta, el que vol dir que per aprovar-se els acords s'han

d'obtenir el 50% més 1 de vots favorables del conjunt de vots emesos.

● Per agilitzar el procés de votació, no comptarem les abstencions, tot i que sí que

constaran a l’acta d’aquesta assemblea. Per tant, si el nombre vots a la sala no coincideix

amb els vots emesos, es comptabilitzarà la diferència com a abstencions

● Per últim, i tal com hem fet darrerament, us fem una proposta en relació amb el recompte

de vots de les votacions secretes: no constituirem la mesa d'edat, sinó que es demanarà a

dues persones voluntàries que vinguin a comptar vots. Fer-ho d'aquesta manera farà que

no hagin de sortir sempre les mateixes persones i quedi més repartit. Demanar

voluntàries.
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Moderador/a: Un cop acabada l’explicació es dona pas a un torn obert de paraula per si alguna

entitat té algun dubte. No hi ha intervencions. Abans de passar a la primera votació, l’Ordre del

dia de l’AGE 2023, farem un recompte de les entitats presents. Llegiré el llistat d'entitats que

tenim acreditades:

Acció Escolta de Catalunya PLE DRET

Acció Jove PLE DRET

Associació d'Estudiants Progressistes PLE DRET

Colla Castellera Trempats de la Universitat Pompeu Fabra OBSERVADORA

Associació Joves Units del Poble-Sec OBSERVADORA

Avalot PLE DRET

Centre Excursionista de Catalunya (CEC) PLE DRET

Creu Roja Joventut PLE DRET

ECSM (Federació d'Esplais i Caus de Sants-Montjuïc) PLE DRET

EINA-Joves de la Intersindical PLE DRET

El Meu Primer Vot OBSERVADORA

Escoltes Catalans PLE DRET

ESN Barcelona PLE DRET

Esplais Catalans PLE DRET

Fedelatina ADHERIDA

Federació Catalana de l'Esplai PLE DRET

JOC Nacional de Catalunya i les Illes PLE DRET

Jovent Republicà de Barcelona PLE DRET

Joventut Comunista de Catalunya PLE DRET

Joventut Europea Federalista de Catalunya PLE DRET

Joventut Nacionalista de Catalunya PLE DRET

Joventut Socialista de Catalunya - Federació de Barcelona PLE DRET

Joventut Socialista Unificada de Catalunya PLE DRET

Joves Ecosocialistes/Joves Barcelona en Comú PLE DRET

Moviment de Centres d'Esplai Cristians i Catalans PLE DRET

Minyons Escoltes i Guies Sant Jordi de Catalunya PLE DRET
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Alguna hi és i no s'ha anomenat? Cap entitat es manifesta.

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

20 entitats 1 entitat 1 entitat 20 vots

Moderador/a: obre un torn obert de paraula per si hi ha alguna entitat que vulgui fer alguna

puntualització. En cas que alguna entitat arribi tard, s’afegirà al quòrum de la sala i quedarà

reflectit a l’acta. No hi ha cap intervenció.

Primer bloc de votacions

Moderador/a: Així doncs, passem a aprovar l'ordre del dia de l’AGE 2023, document que trobareu

a la carpeta. Recordar que s’aprovarà a mà alçada i per majoria simple. Abans obrirem un torn de

paraula. Cap entitat es manifesta. Es procedeix a la votació:

Ordre del dia de l’AGE 2023

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

20 0 0 0 20 vots

L’ordre del dia queda aprovada per 20 vots a favor.
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17:10h Presentació i aprovació, si escau de l’Acta de la 58a AGO

Moderador/a: A continuació, passem a la presentació i aprovació, si escau de l’Acta de la 58é

AGO, el document que recull tots els acords i intervencions que allà es van dur a terme.

Obrim un torn de paraules per si alguna entitat vol fer alguna aportació. Cap entitat es manifesta,

així que tanquem el torn de paraules.

Recordar que la votació d’aquest punt es farà després de la presentació de la regulació de

l’alliberament, el Pla Estratègic 2023-2027 i els preus privats comunicats del CRAJ i es farà en

bloc.

17:15h Presentació i aprovació, si escau de la “regulació de l’alliberament”

Moderador/a: A continuació, passem a la presentació i aprovació, si escau del Document de

Regulació de l’Alliberament polític del CJB.

Obrim un torn de paraules i per si alguna entitat vol fer alguna aportació.

● Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: Quin és el motiu econòmic pel qual es

redueixen les hores? Per què abans no hi havia aquest problema de no poder finançar

les 15 hores?

● Pol de la Torre (ell), membre del Secretariat: A causa de la capacitat de finançament

que té el CJB, econòmicament ara mateix no hi ha recursos suficients per a finançar

més hores d’alliberament polític. L’objectiu que recollim al PET és seguir treballant per

aconseguir més finançament per assegurar que l’alliberat pugui dur a terme amb més

qualitat el seu treball.

● Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: Agraeix la resposta, però matisa que ell

preguntava per: què ha passat amb la diferència de despesa que la reducció d’hores

provoca? On s’estan destinant aquests diners que ara no van a l’alliberat, és per canvis

en algun conveni?

● Pol de la Torre (ell), membre del Secretariat: L’alliberament porta dos o tres anys actiu i

no recordem ara mateix de quins canvis o a causa de quins convenis s’ha hagut de
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reduir les hores. Ens instem a investigar-ho i parlar-ho a l’assemblea quan es portin els

pressupostos. Esperem donar-te resposta.

● Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical:Creiem que és interessant a més de

l’explicació en si del que passa, la motivació darrera d’aquests canvis. És a dir, si hi ha

canvis en convenis o finançament que afecten el pressupost general, creiem interessant

que des de gerència o on pertoqui s’expliqui on han anat aquests diners o perquè s’estan

prioritzant altres partides.

● Pol de la Torre (ell), membre del Secretariat: Ho recollim com a proposta de millorar i el

pressupost i aquests detalls ho mirem més a l’assemblea. Moltes gràcies

Moderador/a: Tanquem el torn de paraules.

La votació es farà després de la presentació del Pla Estratègic 2023-2027 i els preus privats

comunicats del CRAJ i es farà en bloc.

17:15h Presentació i aprovació, si escau del Pla Estratègic 2023 - 2027

Moderador/a: En aquest punt es durà a terme una breu presentació i aprovació del document de

Pla Estratègic que hem treballat durant els últims dos anys amb tots els agents que conformen

el CJB, especialment amb vosaltres, les entitats. Dono la paraula al Secretariat perquè el pugui

presentar breument:

● Marta Amigó (ella), membre del Secretariat: Un altre dels àmbits del PET és la

participació. Aquest àmbit té l’objectiu principal de reflexionar i articular una proposta de

valor del CJB. És una ínia que té 5 actuacions que han de permetre l’objectiu

anteriorment esmentat. Durant aquest procés ens hem adonat que hi ha dues preguntes

a les quals volem donar prioritat que són: Repensar quins són els elements diferencials

del CJB i sobre quina legitimitat té el CJB per representat o ser interlocutores de

referència amb actors clau.

● Víctor Sánchez (ell), membre del Secretariat: En matèria de comunicació apostem per

una línia de creixement amb l’objectiu d’apropar-nos més a les entitats que formen part

del CJB. Tot això parteix d’una anàlisi de la realitat, mirant els nostres punts forts i febles

en aquesta matèria. També volem incorporar la mirada no només del CJB sinó mirar

projectes que puguin enfortir a les entitats membre.
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● Alba Legide (ella). membre del Secretariat: Pel que fa a l’àmbit de relacions externes

amb entitats i moviments de la ciutat. La primera línia de treball està adreçada a les

entitats, perquè volem desenvolupar més línies comunicatives que ens permetin arribar

a més entitats. La segona línia ens agradaria treballar una reflexió de quina és la relació

amb l’Ajuntament, com podem enfortir-la i proporcionar formació. Tanmateix, ens

agradaria treballar amb esdeveniment i com el CJB incideix a la ciutat, a través de

projectes com la Lali Jove. Finalment, volem treballar la territorialitat i apropar-nos a

entitats de referència dels diferents barris.

● Júlia Martorell (ella), membre del Secretariat: Un dels àmbits del PET és l’organització

interna del CJB, no només per millorar i facilitar la participació de la part més política al

CJB. Si no també definir rols, tasques, responsabilitats i límits de tot l’equip del castell

de fontana (EJLF, CRAJ i CJB). La intenció d’això és buscar la cohesió de tot el CJB així

com treballar i millorar la comunicació entre part política i tècnica (sobretot amb els

equips tècnics més llunyans).

Moderador/a: Obrim un torn de paraules i per si alguna entitat vol fer alguna aportació. Cap

entitat es manifesta així doncs tanquem el torn de paraules.

La votació es farà després de la presentació dels preus privats comunicats del CRAJ i es farà en

bloc.

17:15h Presentació i aprovació, si escau, dels preus privats comunicats del CRAJ

Moderador/a: Abans del 15 d'octubre de cada any el CRAJ ha de comunicar a l'Ajuntament els

seus preus per l'any següent del lloguer i cessió de material, cosa que s'ha de ratificar en

Assemblea General del CJB segons el conveni. Enguany no es presenta cap variació als preus

respecte al 2023, ja que fa un any ja es van revisar i segueixen vigents. L’únic canvi és la

incorporació d’una nova tipologia de material, les xapes amb pronoms de gènere, que s’oferirà

en paquets de 30 unitats.

Obrim un torn de paraules i per si alguna entitat vol fer alguna aportació. Cap entitat es

manifesta així doncs tanquem el torn de paraula.
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Segon bloc de votacions

Moderador/a: Passem a fer les votacions de l’acta de la 58a AGO, la Regulació de l’alliberament,

el Pla Estratègic 2023-2027 i els preus comunicats privats del CRAJ. Les farem per l'ordre com

s'han presentat els punts. Totes tres votacions seran per majoria simple, a mà alçada.

Però primer cal verificar el quòrum de la sala, que ara mateix està conformat per 25 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

22 entitats 1 entitat 2 entitats 22 vots

Es procedeix a la votació dels documents esmentats:

Acta de la 58a AGO

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

20 2 0 0 22 vots

Regulació de l’alliberament

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

18 4 0 0 22 vots

Pla estratègic 2023 - 2027

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

19 3 0 0 22 vots

Preus comunicats privats del CRAJ

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

20 2 0 0 22 vots

Secretària: Queden aprovats l’acta de la 58a AGO, la regulació de l’alliberament, el Pla Estratègic

2023-2027 i els preus privats comunicats del CRAJ.
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17:35h Estat de relleu del Secretariat

Moderador/a: En aquest punt es contemplaria la renovació de càrrecs al Secretariat, però no hi

ha hagut candidatura. Així, l’Alba Legide, la presidenta, explicarà breument la situació actual.

Alba Legide (ella), presidència del CJB: La situació actual és que hi ha 6 membres del

Secretariat, el mínim exigible són 5. Es preveu fer relleu per la pròxima assemblea i això implica

que hauria d’entrar algú. L’assistència d’avui és una bona mostra de què hi ha interès per part de

les entitats, però es fa una crida per animar a participar dels espais del CJB i del Secretariat per

millorar el repartiment d’àmbits. Aquesta sobresaturació d’àmbits per cada Secretariat debilita

l’òrgan polític del CJB i aquest s’ha de recolzar en l’equip tècnic per “dissimular” aquesta

mancança.

17:40 - Presentació i ratificació, si escau, de la nova Gerència

Moderador/a: Ara donarem pas a la presentació i ratificació, si escau de la nova Gerència.

Demanem a la Cesca que pugi a presentar-se.

Cesca Gasull (ella), gerent del CJB: Intentaré ser breu i no repetir les coses escrites a la meva

carta de presentació. Soc la Cesca Gasull de 25 anys de Barcelona, tot i que la meva família ve

d’Alacant i de l'Alt Empordà. I he sigut seleccionada per ocupar la plaça de gerència. Soc veïna

de cassoles, vaig començar a militar allà i per sort vaig conèixer l’assemblea de joves. A partir

d’aquí, la meva vida associativa es va anar estenent i creixent per projectes, he participat del,

casal popular, moviment feminista, moviment per l’habitatge, la festa major, entre d’altres…

Havent dit això, si ens preguntessin a tantes de nosaltres, quantes hem emigrat de barri o

acceptat feines precàries com a joves, seríem capaços d’identificar a les nostres companyes o

a nosaltres mateixos, soc una de tantes joves.

Ara visc a la Barcelona nord, no només per un tema econòmic sinó també per una aposta

política de conèixer noves realitats, reconeixent la meva pròpia com una realitat benestant.

En l'àmbit laboral m’he dedicat al lleure i a l’educació, després he passat per l’àmbit social com

pot ser l’Institut Europeu de la Mediterrània o treballant per la Generalitat de Catalunya en un

projecte de gènere, identificant llocs que poden generar inseguretat per dones o identitats

dissidents.
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Pel que fa al meu jo més personal, intento ser totalment conscient de la realitat que vivim les

joves a la ciutat de Barcelona, precarització, dificultats per l’emancipació, falta de salut mental i

falta d’espai juvenils, entre d’altres… Realitat que vosaltres com a joves i com a entitats juvenils

teniu davant i segur que coneixeu millor que jo, això ha quedat demostrat per tots els debats i

resolucions presentades.

Finalment, us vull traslladar el meu convenciment per aportar tot el meu coneixement i

experiència a la plaça de gerència. De la mateixa manera que assumeixo la responsabilitat de

defensar al conjunt de les treballadores joves però en especial a aquelles situades a la Fontana.

M’emporto molts deures d’aquesta AGE i de futures de diverses temàtiques que han anat

sorgint.

Res més que reafirmar-vos el meu compromís i il·lusió amb aquesta tasca, quedo a la vostra

disposició pel que necessiteu.

12



Tercer bloc de votacions

Moderador/a: Ara es dona pas al tercer bloc de votació, que és la ratificació de la nova gerència.

Segons l'article 14.3 dels Estatuts del CJB, les decisions que afectin persones o entitats seran

secretes. Així doncs, aquesta votació es fa de manera secreta dipositant els vots en una urna.

Així doncs, anem cridant a les entitats per ordre alfabètic per tal que pugueu emetre el vostre

vot. Trobareu les butlletes del vot dins les carpetes.

Però primer cal verificar el quòrum de la sala, que ara mateix està conformat per 25 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

22 entitats 1 entitat 2 entitats 22 vots

Es procedeix a la votació del càrrec esmentat, com és una votació en urna, es demana dos

voluntaris de la sala que realitzin el recompte de vots, el resultat de la votació és el següent:

Ratificació de la nova gerència

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

18 1 3 0 22 vots

Secretària: Queda ratificada la nova gerència per 18 vots a favor, 1 en blanc i 3 en contra.
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17:50 - Presentació i votació de les resolucions presentades

Moderador/a: Dono pas al penúltim punt de l'ordre del dia, que és la discussió i aprovació, si

s'escau, de les resolucions presentades. Enguany, es presenten 6 resolucions. S’explicaran una

a una i es procediran a debatre i votar també de forma separada:

● Per un feminisme transinclusiu, presentada pel Secretariat

● Defensem Barcelona i el jovent de la ciutat de l’especulació i el fenomen dels ‘expats’,

presentada per Jovent Republicà de Barcelona

● El conflicte existeix: entomem la gestió!, presentada pel Secretariat

● Per un espai públic habitable per a totes!, presentada pel Secretariat

● En relació amb la recent escalada de violència a Israel i Palestina, presentada per la

JNC de Barcelona

● Apostem per la Renda Bàsica Universal com a eina d’emancipació del jovent,

presentada per l’EINA i Jovent Republicà de Barcelona

També s’ha presentat per via d’urgència

● Amb locals dignes, eduquem lliurement! Presentada per Minyons Escoltes i Guies de

Sant Jordi.

S'aprovarà per majoria absoluta (la meitat més una de les entitats comptabilitzades en el

quòrum).

L'ordre de presentació, discussió i votació serà l'ordre amb què s'han presentat. Les votacions

per aprovar-les, si s'escau, es faran a continuació de la presentació una per una, per tant,

s’exposa la resolució, es fa el debat i/o esmenes que es considerin i després es vota la

resolució.

L’esmena d’un text s’ha pogut dur a terme al llarg dels últims dies a través del document penjat

al web. Teniu el full d’esmenes a la carpeta perquè pugueu seguir millor el debat. El

funcionament del debat serà el següent:
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● Per a cada resolució, l’entitat que la presenti tindrà un primer torn de defensa de la

resolució.

● Si hi ha una esmena, l’entitat o entitats que hagin dut a terme l’esmena podran defensar

les esmenes que han fet a la resolució.

● Si l’entitat que la presenta no ha acceptat l’esmena, té l’oportunitat d’explicar per què.

● Un cop defensades i replicades les esmenes, s’obrirà un torn tancat de paraules perquè

les entitats pugueu fer les reflexions pertinents. De forma posterior, l’entitat promotora

de la resolució o de l’esmena podran respondre.

● Acabat el torn tancat de paraules, es procedirà a la votació a mà d’alçada.

Admissió de la resolució d’urgència: «Amb locals dignes, eduquem

lliurement». Presentada per Minyons Escoltes i Guies de Catalunya

Moderador/a: Abans de procedir a debatre les resolucions, cal procedir a votar l’admissió de la

resolució “Amb locals dignes, eduquem lliurement!” presentada per Minyons Escoltes i Guies de

Catalunya en termini d’urgència. Pren la paraula l’entitat promotora per explicar els motius per la

qual es presenta en aquest termini.

Toni (ell), Minyons Escoltes i Guies: La resolució que vam presentar és d’importància vital

donada la situació de precarietat en la qual viuen algunes entitats d’educació en el lleure a la

ciutat. Necessitem espais dignes i segurs per poder dur a terme una tasca pedagògica de

qualitat. I que permetin tenir confort i plasmar la identitat a les entitats base en els seus espais.

Les possibles diferències entre els idearis de les entitats, sigui la confessionalitat o si són caus

o esplais no hauria de ser una barrera per complir aquest objectiu.

Demanem que aquesta resolució es porti a debat i rebi el suport i crèdit que mereix per garantir

el valor que les entitats base mereixen. Moltes d’aquestes entitats tenen dificultats o fins i tot

impossibilitat per dur a terme la seva activitat sota un sostre. Fet que ens ha portat a proposar

aquesta resolució de forma urgent.

Moderador/a: Moltes gràcies. Procedim a obrir un torn tancat de paraules per si alguna entitat

té alguna aportació.
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Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: Des de la meva entitat no veiem perquè

aquesta resolució és d’urgència, entenent que aquest problema és un problema enquistat de les

entitats en el lleure des de fa molt de temps.

Toni (ell), Minyons Escoltes i Guies: S’ha presentat d’urgència, no només perquè sigui quelcom

urgent, sinó també perquè des de Minyons hem tingut problemes a l’hora de presentar la

resolució en els terminis adequats. Així i tot, com tu dius, és quelcom que fa molt de temps que

s'arrossega i, per tant, quan més esperem, més difícil serà trobar una solució.

Votació admissió resolució d’urgència

Moderador/a: Perfecte, moltes gràcies. Procedim a votar l’admissió de la resolució d’urgència.

Recormdar que ara votarem si s’admet o no el debat d’aquesta resolució, no votarem la

resolució en si. La votació es realitzarà a mà alçada i en ser una qüestió que afecta el

funcionament de l’assemblea s'aprova amb majoria simple. Però primer cal verificar el quòrum

de la sala, que ara mateix està conformat per 25 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

21 entitats 1 entitat 3 entitats 21 vots

Es procedeix a la votació de la resolució:

Admissió de la resolució d’urgència “Amb locals dignes, eduquem lliurement!”

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

20 1 0 0 21 vots

Secretària: Queda ratificada l’admissió de la resolució per 20 vots a favor, 1 en blanc i 0 en

contra.

16



RESOLUCIÓ 1 «Per un feminisme transinclusiu». Presentada pel Secretariat

Moderador/a: Prenen la paraula el Secretariat que presentarà la resolució ‘Per un feminisme

transinclusiu’.

Júlia Martorell (ella), membre del Secretariat: La resolució neix de l'anàlisi del moviment

feminista i com el moviment es va situant dins el debat dels espais i les persones trans. Dins el

CJB creiem que és important situar-nos com un espai feminista transinclusiu i procurar que no

hi hagi discursos i actituds discriminatoris o que puguin vulnerar els drets humans.

Moderador/a: Hi ha hagut esmenes de Jovent Republicà rebudes prèviament. Que s’han

incorporat al text i s’han transaccionat. Si alguna entitat vol fer alguna aportació, pot fer-ho:

Votació resolució 1 «Per un feminisme transinclusiu»

Passem a la votació, però primer cal verificar el quòrum de la sala, que ara mateix està

conformat per 26 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

22 entitats 1 entitat 3 entitats 22 vots

Es procedeix a la votació de la resolució:

Resolució 1- Per un feminisme transinclusiu.

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

22 0 0 0 22 vots

Secretari/ària: La resolució queda aprovada per 22 vots a favor, 0 en contra i 0 en blanc
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RESOLUCIÓ 2 «Defensem Barcelona i el jovent de la ciutat de l’especulació i els

fenòmens dels “expats”». Presentada per Jovent Republicà de Barcelona.

Moderador/a: Pren la paraula Jovent Republicà de Barcelona que presentarà «Defensem

Barcelona i el jovent de la ciutat de l’especulació i el fenomen dels ‘expats’.

Andrea (ella), Jovent Republicà: En els últims anys Barcelona ha experimentat un augment de

persones autodenominades com a ‘expats’. Persones amb gran capacitat adquisitiva que

s’instal·len a la ciutat per treballar a distància, estudiar o ocupar càrrecs de responsabilitat.

Aquest fenomen causa grans canvis a la nostra ciutat, els preus dels lloguers augmenten,

s’augmenta la gentrificació o que hi hagi més temporalitat. En la resolució també fem menció a

l’impacte lingüístic, en la cultura catalana i en el projecte 22@.

Algunes de les propostes que fem en la resolució són, la regulació del preu lloguers, augment

d'habitatge social, revisar habitatge turístic, convertir les oficines buides del 22@ i promoció de

l'ús del català.

Moderador/a: Explica que hem rebut esmenes de la JSC al voltant d’aquesta resolució i

passaran a votació si no hi ha acord de transacció de les entitats. Així, dono la paraula a la JSC

perquè pugui defensar les seves esmenes. La defensa de les esmenes es farà en bloc, en un sol

torn. Després, Jovent podrà argumentar perquè les rebutja, s’obrirà un torn tancat de paraula i es

procedirà a la votació de totes les esmenes una per una.

Rodrigo (ell), Joventut Socialista: Esmenes en dues línies, la primera en relació amb el ‘’fallit’’

projecte del 22@. Ja que creiem que ha tingut un bon impacte a la ciutat i ha sigut un bon

projecte, ha creat treball. També volem defensar el nou projecte del 22@ a la zona nord, amb

una misticitat d’usos.

En relació amb la segona esmena volem remarcar el paper que té la Generalitat en matèria

d’habitatge públic, que creiem que no quedava ben recollit.

Andrea (ella), Jovent Republicà: Des de Jovent Republicà volem explicar el rebuig a certes

esmenes perquè la majoria de les esmenes creiem que tenen la línia de lloar la tasca de govern

actual, creiem que la funció del CJB és de fer de lobby i exigir a l’Ajuntament de Barcelona.
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També ens agradaria fer palès que les dades amb les quals se sustenten les esmenes, són

dades calculades pel propi 22@Network, és a dir el mateix lobby empresarial. Nosaltres ens

basem en les dades de l’observatori del Poblenou i les seves veïnes que valoren en un 40 %

l’espai d’oficines buides del 22%, tenint en compte que només s’ha executat un 31%. Per això

diem què és un projecte fallit.

Pel que fa a les competències, d’habitatge si, aquestes són compartides. Per això la Generalitat

actua a través del consorci de l’habitatge. Nosaltres creiem que la tasca del CJB ha de ser

d’exigir a l’ajuntament. L’ajuntament pot mobilitzar habitatge pel lloguer social de diverses

formes, això actualment està en perill pel govern municipal.

Moderador/a: Ara obrirem un torn obert de paraula per si altres entitats volen opinar sobre les

esmenes no transaccionades.

Secretari/ària: Si us plau, podeu recordar quines esmenes queden pendents de votar

Andrea (ella), Jovent Republicà: Esmena 1, 2, 4 i 5. S’ha transaccionat l’esmena de la Golden

Visa.

Paula Moyano (ella), Joventut Nacionalista: Celebrar que hi hagi esmenes al 22@. Tot i això,

considerem que no és un projecte fallit, és un projecte en desenvolupament i sobre el qual s’han

de decidir certes temàtiques, entre elles que es fa amb les oficines buides, poden ser

convertides en habitatge o no. Per altra banda, pensàvem que l’esmena de la golden visa no

s’hauria transaccionat, no entenem la relació. Evidentment, votarem en contra.

Andrea (ella), Jovent Republicà: Davant de l’emergència residencial tenim oficines i edificis

buits. No té sentit afegir que és un projecte d’èxit quan estem assenyalant el fenomen dels

expats i de com això genera l’expulsió de la ciutat.

Rodrigo (ell), Joventut Socialista: Simplement per concloure, òbviament queden moltes coses

per fer i tenim quatre anys per fer-ho. Les esmenes no són una lloa, simplement un

reconeixement al treball fet i al marge de millora. Només volíem fer incís en què la Generalitat té

les competències exclusives en matèria d’habitatge i que fins ara la ràtio és ⅙ respecte al que ha

fet l’ajuntament.
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Votació resolució 2 «Defensem Barcelona i el jovent de la ciutat de l’especulació
els fenòmens dels “expats”»

Moderador/a: Passarem a la votació de les esmenes 1, 2, 4 i 5, no a la resolució. Però primer cal

verificar el quòrum de la sala, que ara mateix està conformat per 26 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

22 entitats 1 entitat 3 entitats 22 vots

Es procedeix a la votació de l’esmena 1:

ESMENA 1

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

2 2 17 1 22 vots

Es procedeix a la votació de l’esmena 2:

ESMENA 2

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

1 5 16 0 22 vots

Es procedeix a la votació de l’esmena 4:

ESMENA 4

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

2 6 14 0 22 vots

Es procedeix a la votació de l’esmena 5:

ESMENA 5

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

2 6 14 0 22 vots

Alberto (ell), Acció Jove: Vull agrair a jovent per fer aquesta resolució. Com a treballador ho

noto, el dia a treballar amb expats, als efectes gentirficadors i a efectes de la llengua.

Gràcies per tenir-ho en compte- és una situació complexa i greu que cal replantejar.
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Moderador/a: Ara passem a votar la resolució amb l’esmena 3 incorporada i la resta rebutjades.

RESOLUCIÓ

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

18 2 2 0 22 vots

Secretari/ària: L’esmena queda aprovada per 18 vots a favor, 2 vots en blanc i 2 en contra.
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RESOLUCIÓ 3 «El conflicte existeix: entomem la gestió!» Presentada pel Secretariat

Moderador/a: Pren la paraula el Secretariat que presentarà «El conflicte existeix: entomem la

gestió!»

Pol de la Torre (ell), membre del Secretariat: Hem presentat aquesta resolució no només per

l’existència del debat de les diferents entitats del Secretariat, sinó per l’existència de cures i del

conflicte en el si del CJB. Si no pel monstre que viu en totes les entitats membres, famílies, grup

d’amics, què és el conflicte. Proposem deixar de mirar-ho com un monstre, sinó quelcom

inherent i positiu que ens permet repensar-nos i millorar. Amb aquesta resolució volem

fonamentar aquesta posició sigui qui sigui les entitats que conformin part del CJB, proposant el

consens i no una mirada punitivista que permeti a tothom viatge pel conflicte i sortir d’una

manera satisfactòria.

Votació resolució 3 «El conflicte existeix: entomem la gestió!»

Moderador/a: Passem a la votació de la resolució Explica que es passa a votar la resolució.

Però primer cal verificar el quòrum de la sala, que ara mateix està conformat per 26 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

22 entitats 1 entitat 3 entitats 22 vots

Es procedeix a la votació de la resolució

RESOLUCIÓ

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

22 0 0 0 22 vots

Secretari/ària: La resolució queda aprovada per 22 vots a favor.
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RESOLUCIÓ 4 «Per un espai públic habitable per a totes!» Presentada pel

Secretariat.

Moderador/a: Pren la paraula el Secretariat que presentarà «Per un espai públic per a totes!»

Marta Amigó (ella), membre del Secretariat: Des del Secretariat hem volgut presentar una

resolució que creiem que tracta d’un tema d’actualitat i que genera preocupació a les entitats.

Sobretot pels efectes que tenen els nous plans d’ordre i urbanisme en les persones joves i la

seva relació amb l’espai públic.

També ens semblava molt interessant parlar de drets i passar una perspectiva de seguretat

comunitària en contraposició a la tendència d'augmentar les mesures punitives i poc

reparadores. Creiem que el CJB ha d’apostar per solucions col·lectives i reparadores que vagin a

l’arrel del problema. Us demanem el vot a favor.

Moderador/a: Obrim un torn de paraula perquè la JSC pugui defensar la seva esmena, que el

Secretariat no ha acceptat.

Rodrigo (ell), Joventut Socialista: Ha posat sobre la taula, a instància del grup municipal d’ERC,

una revisió de l’Ordenança de civisme per augmentar la capacitat sancionadora de l’Ajuntament.

Marta Amigó (ella), membre del Secretariat: Un dels motius pels quals hem tret aquesta

proposta des del Secretariat és perquè hi ha diverses organitzacions polítiques interessades a

presentar-les, per aquest motiu volíem presentar-la com a Secretariat en comptes de què la

presentes algun partit. Per tal de centrar el debat en el contingut i no en temes partidistes.

Parlem sempre de l’ajuntament com a institució justament per no perdre el focus en el

problema de fons. Per això demanem el vot en contra de l’esmena.

Andrea (ella), Jovent Republicà: Trobem innecessari aquesta puntualització. Demanem ser

curosos, esquerra demanava una ordenança simple i augment de les mesures reparadores.

Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: La seguretat no es garanteix posant més

policia als carrers, sinó garantir unes condicions materials que permetin augmentar a la

seguretat. Per això demanem el vot en contra de l’esmena i a favor de la resolució.

Rodrigo (ell), Joventut Socialista: Simplement, volíem fer palès com havien estat les

majories al plenari.
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Votació resolució 4 «Per un espai públic habitable per a totes!» Secretariat
Moderador/a: Passarem a la votació de l’esmena, no a la resolució. Però primer cal verificar el

quòrum de la sala, que ara mateix està conformat per 26 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

22 entitats 1 entitat 3 entitats 22 vots

Es procedeix a la votació de l’esmena 1:

ESMENA 1

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

1 2 19 0 22 vots

Secretari/ària: L’esmena queda denegada per 1 vot a favor 2 en blanc i 19 en contra,

Paula Moyano (ella), Joventut Nacionalista: nosaltres podem compartir en bona part la

resolució, per això votarem en blanc, però no veiem la connotació negativa en què s’hagi

augmentat la presència de guàrdia urbana al carrer o la dotació pressupostària.

Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: Nosaltres des del sindicalisme republicà

creiem que s’han de garantir unes condicions materials. Tenir més policia al carrer garantint que

qui no ens agrada no faci ús de l’espai públic no ens agrada. Està més que demostrat en l'àmbit

acadèmic que les polítiques punitivistes no funcionen. Al final augmentar el pressupost i la

policia implica reduir el que va destinat a habitatge, educació...

Marta Amigó (ella), membre del Secretariat: Si s’ha augmentat la partida en policia implica que

s’ha reduït en altres partides. S’ha demostrat que la presència policial no soluciona el conflicte

sinó que l’augmenta, i s’ha d’apostar per mesures de mediació.

Moderador/a: Es procedeix a la votació de la resolució:

RESOLUCIÓ

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

18 4 0 0 22 vots

Secretari/ària: La resolució queda aprovada per 18 vots a favor i 4 vots en blanc.
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RESOLUCIÓ 5 «En relació amb la recent escalada de violència a Israel i Palestina»

Presentada per la JNC de Barcelona.

Moderador/a: Donem pas a la JNC perquè presentin «En relació amb la recent escalada de

violència a Israel i Palestina».

Paula Moyano (ella), Joventut Nacionalista: la voluntat de la resolució, i d’entrada la JNC no vol

entrar en conflicte amb la resta d’entitats, és buscar un punt mig on es puguin sentir còmodes.

Van fer arribar una carta al Secretariat perquè van veure que es donava suport a les

mobilitzacions de Prou Complicitat. Van fer aquesta resolució per demanar l’alto el foc,

condemnar les accions de Netanyahu a Gaza i que el CJB considerés Hamas com un grup

terrorista.

Vam rebre una esmena a la totalitat i van demanar al Secretariat retirar l’esmena. Amb l’esmena

a la totalitat no s’aconsegueix el que les JNC buscaven. El CJB no té un reglament sobre com

s’ha de gestionar la retirada d’una resolució. Rebutjaran l’esmena a la totalitat. Hauria preferit

que s’hagués presentat una resolució en comptes d’una esmena a la totalitat. Demanen el vot a

favor tot i que saben que no serà.

Moderador/a: Hi ha una esmena a la totalitat presentada per EINA - Joves de la Intersindical,

Acció Jove, Joves Ecosocialistes, Jovent Republicà, JCC, Avalot, AEP i Esplais Catalans. Estava

disponible amb la documentació de l’AGE i la teniu al QR pertinent. Demanem que pugin a

defensar l’esmena.

Lucia (ella), Acció Jove: Agrair que s’hagi presentat aquesta esmena amb totes aquestes

entitats és on s’ha de fer el debat. Comença dient que el compromís del CJB amb el poble

palestí ve de molts d’anys en què joves s’han implicat en aquest moviment de solidaritat. Veien

necessari fer aquesta esmena a la totalitat per frenar discursos d’atacs contra infants. Fa molts

mesos que diverses organitzacions assenyalen l’increment en la violència d’Israel cap al poble

palestí. S’estan cometent crims de guerra contra joves i civils desarmats.. Per això presenten

aquesta esmena.

Paula Moyano (ella), Joventut Nacionalista: compartim que la situació a Gaza és dramàtica i no

haurien de succeir els crims que s’estan donant. El problema amb l’esmena a la totalitat és que

les entitats que presenten l’esmena tenen un problema amb l’estat d’Israel. Les JNC defensen el

25



reconeixement mutu entre els dos pobles. Condemnen a tot arreu les accions que es

produeixen a Gaza. El problema que us incomoda és parlar de terrorisme. Hamas és terrorisme.

Li hauria agradat que aquest punt estigués inclòs.

Laura (ella), Joventut Comunista: no van tenir l'oportunitat de sumar-se a l’esmena a la totalitat,

però li donen suport. L’esperit de la resolució de la JNC és prou contrari al sentiment de les

entitats del CJB i es mereix aquesta esmena a la totalitat. Voler retirar aquesta resolució és

només perquè no sortirà el posicionament que ells volen. Això va en contra de la resolució que

han fet abans. No s’ha d’evitar el conflicte. S'ha vist amb l’esmena a la totalitat que hi ha interès

a pronunciar-se sobre aquesta temàtica. No hi ha un focus extrem sobre Hamàs perquè ja ho

fan els mitjans de comunicació. Demanem el vot a favor de l’esmena a la totalitat.

Javi (ell), Joventut Socialista: hi ha un element de la resolució que ens grinyola una mica, que

és l’agermanament de Tel-Aviv. Entenen l’esperit que hi ha darrere d’això. Especialment per les

implicacions en projectes que hi ha hagut a Gaza. Agraeix la proposta d’esmena perquè no cal

ser equidistants, cal posicionar-se al costat de l’oprimit. Volen agrair la contundència perquè en

aquests moments no cab cap mena d’equidistància. Votarem a favor i us animem a tots a

fer-ho.

Marta Amigó (ella), membre del Secretariat: La plataforma Prou Complicitat amb Israel neix del

CJB. Històricament ens fa sentit mantenir el posicionament. No s’accepta la retirada d’esmena

perquè no hi ha un reglament intern que ho permeti. Davant aquesta situació van valorar que en

haver-hi una esmena a la totalitat presentada per vuit entitats hi havia suficient interès perquè

es pogués tenir el debat a l’assemblea. S’han detectat les mancances i s’han posat mans a

l’obra per canviar els estatus de cara a l’AGO si els tempos ho permeten. Fa sentit que aquest

procés sigui participatiu entre les entitats.

Paula Moyano (ella), Joventut Nacionalista: Van presentar la resolució conscient que no tiraria

endavant. No vol dir que no confiïn en la imparcialitat del Secretariat, però volien un

procediment més garantista. Han vingut aquí i han donat el seu punt de vista. No hi ha

problema. Però volen que hi hagi un reglament en el qual es puguin emparar.

Lucia (ella), Acció Jove: La voluntat d’afegit el punt de l’agermanament de Tel-Aviv és perquè

l’any passat hi va haver un moviment per part de la comunitat palestina al que el CJB va donar

suport en aquest sentit. Hi ha una qüestió en aquest sentit que s’ha de replantejar. A la

resolució original hi ha problemes en parlar dels crims de guerra d’Israel a la franja de Gaza i a
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Cisjordània. Actualment l’estat d’Israel és un etnoestat. S’ha de tenir en compte. No s’ha de

seguir el discurs mediàtic. El problema són els mecanismes de genocidi, apartheid que s’estan

donant.

Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: tenim alguns problemes amb Israel. S’ha saltat

62 resolucions de Nacions Unides respecte a Palestina. Hamas i Israel no són dos iguals. Israel

ha bombardejat 8 hospitals. La situació no és exactament la mateixa. La neutralitat és equilibrar

aquestes situacions. Hem de demanar que Israel compleixi el dret humanitari i les resolucions

de Nacions Unides. La resolució de les JNC parlava de proporcionalitat. El que està fent l’estat

d’Israel és una salvatjada.

Votació resolució 5 «En relació amb la recent escalada de violència a Israel i
Palestina» Presentada per la JNC de Barcelona.

Moderador/a: Passarem a la votació de l’esmena, no a la resolució. Però primer cal verificar el

quòrum de la sala, que ara mateix està conformat per 25 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

22 entitats 0 entitats 3 entitats 22 vots

Es procedeix a la votació de l’esmena a la totalitat:

ESMENA A LA TOTALITAT

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

19 1 1 1 22 vots

Secretari/ària: L’esmena a la totalitat queda aprovada per 19 a favor, 1 en blanc i 1 en contra.

Alberto (ell), Acció Jove: Arran de la resolució presentada, que té molt suport de les entitats.

UB, UPC i arquitectura estan creant un comitè de solidaritat amb Palestina. Per si algú vol

aportar accions de solidaritat amb el poble palestí.

Moderador/a: Passem a votar la resolució:
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VOTACIÓ de LA RESOLUCIÓ AMB L’ESMENA A LA TOTALITAT

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

19 1 1 1 22 vots

Secretari/ària: La resolució queda aprovada per 19 vots a favor 1 vot en blanc i 1 en contra.

Moderador/a: Com l’esmena a la totalitat queda aprovada la resolució s’anomenarà “El CJB es

compromet amb la pau i se solidaritza amb el poble palestí” passa a estar presentada per EINA

- Joves de la Intersindical, Acció Jove, Joves Ecosocialistes, Jovent Republicà, JCC, Avalot, AEP

i Esplais Catalans.
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RESOLUCIÓ 6 «Apostem per la Renda Bàsica Universal com a eina d’emancipació del

jovent» Presentada per Eina i Jovent Republicà.

Moderador/a: Donem pas a Jovent Republicà i Eina, perquè presentin la resolució «Apostem per

la Renda Bàsica Universal com a eina d’emancipació del jovent».

Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: És molt important que el CJB tingui

posicionament sobre la RBU. La RBU ha de ser una eina d’emancipació pel jovent perquè

permetria trencar amb la situació de precarització del jovent. Hem de poder emancipar-nos.

Quina acció col·lectiva podríem fer les joves per revertir amb aquesta situació. Trenquem amb la

burocratització de les ajudes condicionades. La RBU és perfectament viable.

Moderador/a explica que hem rebut 5 esmenes de la JSC al voltant d’aquesta resolució i

passaran a votació si no hi ha acord de transacció de les entitats. Així, dono la paraula a la JSC

perquè pugui defensar les seves esmenes. La defensa de les esmenes es farà en bloc, en un sol

torn. Després, Jovent i EINA podrà argumentar perquè les rebutja, s’obrirà un torn tancat de

paraula i es procedirà a la votació de totes les esmenes una per una.

Rodrigo (ell), Joventut Socialista: Retiren les esmenes, perquè els sembla bé el text. Havien

proposat millores del text, però com que no s’han transaccionat les retiren

Moderador/a: Amb l’esmena 10 i 11 transaccionades, la resta han quedat retirades, obrim un torn

de paraula.

Paula Moyano (ella), Joventut Nacionalista: Votarem en contra perquè defensen la renda

garantida de ciutadania que es pot compaginar amb l’ingrés mínim vital perquè la RBU

representaria tot el pressupost de la Generalitat.

Acció Jove: Votarem en blanc perquè tot i estar d’acord amb la major part de la resolució, no

tenim una postura uniforme sobre la RBU. Tot i això, creuen que és una bona proposta per

garantir el treball.

Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: per explicar les transaccions. Una és per

impulsar un pla pilot a Barcelona. L’altre és pel tema del dèficit fiscal, on parlaven que la

independència era l'eina més vàlida per arribar-hi, la JSC no ho veien, i s’han posat d’acord en un

punt de consens.
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Entenen que l’IMV no soluciona la situació perquè és un ingrés condicionat. L'única condició que

té la RBU és que és universal. Una persona sense estudis i formació té molts problemes en

sol·licitar les ajudes condicionades. Amb la RBU s’arriba perquè és universal. L’impacte global és

impressionant sobre aquelles persones que se situen als percentils més pobres de la població.

Votació resolució 6 «Apostem per la Renda Bàsica Universal com a eina
d’emancipació del jovent». Presentada per Eina i Jovent Republicà

Moderador/a: Passarem a la votació de la resolució. Però primer cal verificar el quòrum de la

sala, que ara mateix està conformat per 25 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

20 entitats 0 entitats 3 entitats 20 vots

Es procedeix a la votació de la resolució:

ESMENA A LA TOTALITAT

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

16 1 3 0 20 vots

Secretari/ària: La resolució queda aprovada per 16 vots a favor, 1 vot en blanc i 3 en contra.
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RESOLUCIÓ 7 «Apostem per locals dignes, eduquem lliurement!». Presentada per

Minyons Escoltes i Guies.

Moderador/a: Passo la paraula a Minyons Escoltes i Guies perquè presentin la resolució «Amb

locals dignes, eduquem lliurement!

Toni (ell), Minyons Escoltes i Guies: Les entitats com esplais i cau que tenen activitat cada

setmana, són entitats vitals per tots els seus infants. Aquestes entitats a vegades tenen

problemes a l’hora d’accedir a locals a causa de la confessionalitat o no del seu ideari. Això

crea una barrera, un desemparament d’aquestes entitats que impossibilita que duguin a terme

la seva activitat de forma natural.

La resolució que presentem avui demana que es treballi per les entitats base i els seus drets a

tenir locals dignes.

Moderador/a: Obre un torn tancat de paraula perquè les entitats puguin fer preguntes

Pau Cruz (ell), L’EINA - Joves de la intersindical: Demana al vot a favor de la resolució a tall

individual com a EINA i com a exmembre del consell.

Votació resolució 7 «Apostem per locals dignes, eduquem lliurement!».
Presentada per Minyons Escoltes i Guies

Moderador/a: Passarem a la votació de la resolució. Però primer cal verificar el quòrum de la

sala, que ara mateix està conformat per 25 entitats:

E. Ple dret E. Adherides E. Observadora VOTS

19 entitats 0 entitats 3 entitats 19 vots

Es procedeix a la votació de la resolució:

ESMENA A LA TOTALITAT

vots a favor vots en blanc vots en contra abstencions QUÒRUM

19 0 0 0 19 vots

Secretari/a: La resolució queda aprovada per 19 vots a favors, 0 en blanc i 0 en contra.
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18:20h - Torn obert de paraula i comiat

Moderador/a: Es donen per finalitzats tots els punts de l'ordre del dia de l'assemblea, i s'obre un

torn de paraules.

Agraeixo la predisposició i la participació de les entitats a l'AGE 2023 i el bon funcionament.

Pren la paraula la presidència del CJB, l’Alba Legide.

Alba Legide (ella), presidència del CJB: Agrair a totes les entitats per venir i debatre sobre

l’actualitat del CJB, Barcelona i l’entorn. Moltes gràcies per ser aquí un divendres al vespre, ara

entre la trobada d’entitats i l’AGE farem un petit pica-pica berenar que tancarà l’AGE.
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